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Protokoll fört vid styrelsemöte med Härnö BS den 20 mars 2014. 
 
Närvarande     
Ordinarie ledamöter   Ersättare 
Anders Lundgren (AL) (ordf.)  Monika Köhn (MK) 
Sven-Arne Staflund (SAS) (sekr.)  Gunnel Nordlander (GL) 
Tommy Lindqvist (TL) (kassör)  Övriga 
Knut Lundström (KL)    
Stig Åkerlund (SÅ)    
   
 
§ 53/2014 Mötet öppnas 
 SAS öppnar mötet och hälsade alla välkomna. 
  
§ 54/2014 Dagordning 

Den utsända dagordningen godkändes med tillägg av några punkter under övriga 
frågor. Beslöts att AL justerar dagens protokoll. 

 
§ 55/2014 Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2014-02-06 genomgicks och godkändes samt beslöts 
att lägga protokollet till handlingarna.  

 
§ 56/2014 Ekonomisk rapport 

Kassören rapporterade att ekonomi är god och i stort sett följer den fastställda 
budgeten för verksamhetsåret. 

 
§ 57/2014 Lokalfrågan 

Dagens koll av en lokal i gamla Tobaksmonopolet var mycket lovande. Lokalen har 
högt i tak, flera toaletter, hiss, plan 3 med fin utsikt över hamninloppet. Någon exakt 
hyra har inte presenterats men den nivå som diskuterades verkade rimlig. Med alla 
parametrar sammanvägda så bedömer styrelsen att det är den absolut bästa lokal vi 
tittat på till dags datum.  

 Inflyttning runt årsskiftet betyder också att det inte blir några dubbla hyror.   
Diös äger fastigheten men vi kommer att hyra i andra hand av Hernö Hantverksöl.  

 
§ 58/2014 Härnöträffen 

Med stora svårigheter nåddes 16 startande par vilket är minimum för att det 
tävlingen skall hålla silverstatus. Tävlingen genomfördes utan problem under ledning 
av Anders L. Frågan är vad vi gör för att åtminstone få flera egna par från klubben 
att delta? 

§ 59/2014 Sommarbridgen 
Våravslutning är den 3 juni och sommarbridgen startar direkt följande tisdag den 10 
juni 2014. Sommarbridgen spelas under 11 veckor och slutar således den 19 augusti 
2014. 
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Höstupptakt blir det den 28 augusti och spelprogrammet kommer i sedvanlig ordning 
att återfinnas på klubbens hemsida. 

 
Kassören fick i uppdrag att återkomma med förslag på vinster för sommarbridgen. 
Hur många och storlek avgörs utifrån intresset för sommarbridgen.   

 
§ 60/2014 Bordsavgift måndagar 

Bridgekursen är nu avslutad och det blir vanligt spel under resterande säsong under 
måndagarna. Förhoppningsvis så kommer några mer rutinerade att ställa upp som 
mentorer. Beslutades att ingen bordsavgift skall utgå. 

 
§ 61/201 Nästa möte 
 Inget datum för nästa möte fastställdes. 
 
§ 62/2014 Övriga frågor 
 Budlådor 
 Stig fick i uppdrag att fräscha upp samtlig budlådor.  
  
 Priser påsk 

Äggpriser i sedvanlig ordning den 15 april (påskveckan). Tommy ansvarar för att 
karameller och gott fika ordnas.  

 
 Varningslapp 

För att inga missförstånd skall uppstå när det gäller varning för långsamt spel har 
Anders tagit fram en gul varningslapp där det framgår att paren kommer att varnas. 
Vid upprepad varning blir det poängavdrag. 

 
 Hemsida 

Att skapa och driva en egen hemsida diskuterades. Problemet med egna hemsidor är 
att hålla dessa uppdaterade och intressanta och klubben blir beroende av en eller 
några personer som har kunskap och intresse av detta arbete. Slutar dessa sitt arbete 
blir hemsidan stillastående och det är inte bra.  

 
SBF:s spadersida är idag inte speciellt trevlig så allt som görs kan bara bli till det 
bättre. Kopplingen mot spadersidan skall finnas kvar. 

 
Några större ekonomiska åtaganden blir det inte och sekreteraren fick fullmakt att 
göra nödvändiga inköp. 

 
Fotografier 
Fotografier i anslutning till klubbens verksamhet efterlystes. Tommy har ett stort 
fotointresse och har många bilder från klubbens olika aktiviteter. Han upplåter gärna 
dessa till någon form av fotoalbum. 

 
§ 63/2014 Avslutning 
 SAS tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Härnösand dag som ovan    
     Justeras 
 
………………………………….  ……………………………………… 
Sven-Arne Staflund   Anders Lundgren 
 


